
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 3/2017 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 83/2017                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση παρέμβασης και διαμόρφωσης σε 
τμήματα της πλατείας Ωρολογίου 

 
Σήμερα 20 Φεβρουαρίου του έτους 2017 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 17:30 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 16-2-2017 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  34 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Χ. Κούτρας, 3) Τ. Χατζηαθανασίου, 5) Β. 
Παπαδόπουλος, 5)Α.Σιδηρόπουλος, 6)Δ.Κουλουριώτης, 
7)Δ.Τραπεζανλής, 8) Θ. Κορωνάς, 9)Σ.Διαμάντης, 
10)Γ.Σοφιανίδης, 11) Ν. Μωυσιάδης, 12)Π.Τσαπαρόπουλος, 13) 
Β.Λυκοστράτης, 14) Γ. Κάκαρης, 15)Μ. Παπαϊωάννου, 
16)Λ.Ακριβόπουλος, 17)Σ.Ασλάνογλου, 18)Γ.Ορφανίδης, 
19)Ε.Ιακωβίδου, 20) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 21)Α.Σιακαβάρας, 
22)Θ.Τέτος, 23)Ι.Κυρατλίδης, 24) Μ. Σουμελίδης, 25) Ν. 
Τσιαμήτρος, 26)Ζ.Πατσίκας, 27) Α. Καγκελίδης, 28)Γ.Γουλτίδης, 
29)Η.Τσιφλίδης, 30)Σ.Ελευθεριάδου, 31)Ν.Μπέκης, 
32)Π.Παπαδίνα, 33)Α.Αποστολόπουλος, 34)Α.Μαρκούλης. 

Θ. Αγγελίνας, Ι.Χειμώνας,  
Χ.Γαϊτάνου, Κ.Καραπαναγιωτίδης, 
Ι.Παπαγιάννης,  Σ.Στουγιάννος, 
Γ.Μελιόπουλος 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Ν. Αγγέλου, Ι.Σιδηρόπουλος, Ι.Καραγιάννης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, 
Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, 
Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, 
Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθε η κ. Ε.Ιακωβίδου 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.78/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Γουλτίδης, Ν.Μωυσιάδης, Ν.Τσιαμήτρος, 
Γ.Ορφανίδης, Ζ.Πατσίκας 
3)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.79/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Η.Τσιφλίδης, Χ.Κούτρας και προσήλθαν οι κ.κ. 
Γ.Γουλτίδης, Ν.Μωυσιάδης 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.80/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ.Τ.Χατζηαθανασίου 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.82/2017 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ζ.Πατσίκας, Χ.Κούτρας. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.85/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ζ.Πατσίκας, Ν.Μπέκης 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.87/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Αποστολόπουλος 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.89/2017 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α.Αποστολόπουλος, Ν.Μπέκης 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.91/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Σιακαβάρας, Λ.Ακριβόπουλος, Ν.Μωυσιάδης, 
Ν.Μαυροκεφαλίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.96/2017 απόφασης προσήλθε ο κ.Α.Σιακαβάρας 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 6ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 23-1-2017 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη 
Λαζαρίδη, που έχει ως εξής: 

Η πλατεία Ρακτιβάν – Ωρολογίου απέκτησε την σημερινή της μορφή,  σύμφωνα με την 
αρχιτεκτονική μελέτη των Καθηγητών Αρχιτεκτονικής του ΑΠΘ κου Νίκου Καλογήρου και κου 
Κώστα Μανωλίδη  και χρηματοδότηση του έργου από το Πρόγραμμα ΕΠΤΑ το 2008. 

Στο χώρο της πλατείας υφίστανται δύο σιντριβάνια που στην παρούσα χρονική στιγμή 
είναι ανενεργά, λόγω μηχανολογικών προβλημάτων και χρίζουν συντήρησης.  Η όψη των άδειων 
σιντριβανιών  υποβαθμίζει την γενική εντύπωση της πλατείας.  Με σκοπό την αισθητική 
βελτίωση του χώρου της πλατείας προτείνονται οι επεμβάσεις που αναφέρονται παρακάτω. 

Δεδομένου ότι η διαμόρφωση της πλατείας,  έγινε μετά από έγκριση του Δημοτικού 
Συμβουλίου, οποιαδήποτε τροποποίηση – διαφοροποίηση της, θα πρέπει να τύχει της έγκρισης 
του Δημοτικού Συμβουλίου. 

Για τους ανωτέρω λόγους προτείνεται όπως ο  Δήμος με τις αρμόδιες υπηρεσίες του  
προβεί: 

1. Στο σιντριβάνι Α όπως εμφανίζεται στο συνημμένο απόσπασμα  χάρτη, σε εργασίες 
συντήρησης των αντλιών και μετά στην συλλογή, απομάκρυνση και αποθήκευση των 
πετρών σε δημοτικό χώρο (χώρος μεταφόρτωσης απορριμμάτων) για μελλοντική χρήση 
και επένδυση της δεξαμενής με κατάλληλα πλακίδια. 

2. Στο σιντριβάνι Β όπως εμφανίζεται στο συνημμένο απόσπασμα  χάρτη, σε εργασίες 
συλλογής, απομάκρυνσης και αποθήκευσης των πετρών σε δημοτικό χώρο (χώρος 
μεταφόρτωσης απορριμμάτων) για μελλοντική χρήση και επίχωση  με χώμα και φύτευση 
ουσιαστικά διαμορφώνοντας  το τμήμα αυτό σε παρτέρι. 

3. Στο χώρο Γ πέριξ της βάσης η οποία προοριζόταν για τοποθέτηση στήλης ρολογιού,   
ομοίως όπως στο σιντριβάνι Β. 

Κατόπιν των ανωτέρω: 
Καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο 
Όπως εγκρίνει ή μη την ανωτέρω πρόταση παρέμβασης και διαμόρφωσης τμημάτων της 

Πλατείας Ωρολογίου. 
 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μπέκης: Η διευθέτηση τι αφορά ακριβώς; Αφορά μόνο το να σκεπαστούν τα σιντριβάνια; 

Να φύγουν από εκεί οι πέτρες για να μην τις πετάει στις βιτρίνες ο κόσμος;  
Αποστολόπουλος: Υπάρχει σχετικό αρχιτεκτονικό σχέδιο; Σε ποιο δημοτικό χώρο θα γίνει 

χώρος μεταφόρτωσης απορριμμάτων και γιατί όλα αυτά δεν έγιναν μέχρι στιγμής; 
Λαζαρίδης: Θεωρώ ότι το εισηγητικό είναι αναλυτικότατο, υπάρχει χάρτης συνημμένα για 

το τι θα γίνει και που. Είναι τρία τα σιντριβάνια, τα δύο μπαζώνονται και γίνονται κήποι και το 
ένα επαναλειτουργεί, φαίνεται στο συνημμένο χάρτη. 

Μπέκης: Δεν είμαι ειδικός, το έχω σκεφτεί, έχω ακούσει πολλές γνώμες.  
Η πλατεία Ωρολογίου έχει πολλά προβλήματα, δεν είναι το πρόβλημα μόνο τα σιντριβάνια 

που είναι κακόγουστα, είναι ότι φαίνεται σαν αποκλεισμένο εν είδει φρουρίου αποκλεισμένος 
χώρος. Πρέπει να ανοίξει κι αν πρόκειται να γίνει μια παρέμβαση εκεί, ας γίνει μια παρέμβαση 
οριστική, να μεταφερθεί και αυτό το έργο που στοίχισε πάρα πολλά. Το λέμε ηρώο τώρα, να 
μεταφερθεί λίγο παραδίπλα να δώσει «μάτι» η πλατεία στον κόσμο που κατεβαίνει ή πάει και να 
δώσει επίσης και πρόσβαση. Να γίνουν και κάποια έργα τοποθέτησης χώρου πρασίνου, κάποια 
τραπεζάκια να πηγαίνουν οι ηλικιωμένοι να παίζουν χαρτιά, να παίζουν τάβλι, να παίζουν σκάκι. 
Να μπει βρύση με πόσιμο νερό. Να γίνουν τέτοιου είδους παρεμβάσεις, να την κάνει δροσερή και 
προσβάσιμη και χώρο αναψυχής για ηλικιωμένους ή και για όλους που δεν μπορούν να κάτσουν 
σε ένα καφενείο, να πληρώσουν χρήματα και επίσης να την ανοίξουν στον κόσμο. Είναι κλειστή η 
πλατεία. Η πρόσβασή της είναι πολύ περιορισμένη, μόνο από δύο πλευρές επί της ουσίας και 
μοιάζει σαν φρούριο. Δεν ξέρω, αλλά αυτό το πράγμα δεν είναι προσβάσιμο.  
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Δεν ξέρω αν υπάρχει καμιά μοντέρνα τάση να περικυκλώνονται οι πλατείες γιατί κι η 
Ομόνοια έτσι περικυκλωμένη είναι και δεν μπορώ να το καταλάβω δεν μπορείς να τις πλησιάσεις, 
τι στο καλό πλατείες είναι αυτές; 

Μαρκούλης: Επειδή κι αυτή η πλατεία έχει τη δική της ιστορία, όπως ο δρόμος έχει τη 
δική του ιστορία, να θυμίσουμε ότι αυτή η πλατεία σχεδιάστηκε από τη διοίκηση του πρώην 
Δημάρχου κ.Σκουμπόπουλου επί αντιδημαρχίας της κ.Καραχατζή και υπό τη χλεύη της μετέπειτα 
Δημάρχου της κ.Ουσουλτζόγλου και όλης της παράταξης.  

Στη συνέχεια, όταν η κ.Ουσουλτζόγλου αναδείχθηκε Δήμαρχος υλοποίησε το σχέδιο και 
φτάσαμε στο σημείο να έχουμε μια πλατεία με σιντριβάνι χωρίς σύστημα καθαρισμού και στο 
τέλος χωρίς σιντριβάνι και σήμερα να συζητάμε, ενώ πολλάκις μας έχει απασχολήσει το ζήτημα 
της εξαρχής θέσης του ζητήματος της πλατείας Ωρολογίουη να συζητάμε για την παρτεροποίηση 
των σιντριβανιών ή και άλλων χώρων που ενδεχόμενα θα μπορούσε να τοποθετηθεί το ρολόι. 

Νομίζω ότι δεν έχει νόημα η συγκεκριμένη κουβέντα, δεν υπάρχει καν αρχιτεκτονική 
μελέτη και για αυτό κακώς τίθεται το ζήτημα προς συζήτηση. Είναι πρόωρα συζητούμενο και γι’ 
αυτόν τον λόγο δεν θα μετέχουμε στην κουβέντα καθόλου και στην ψηφοφορία. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη 
Λαζαρίδη; 

Μέλη: Ναι 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Γουλτίδης, Μ.Σουμελίδης. 
Ο δημοτικός σύμβουλος Α.Μαρκούλης απείχε από την ψηφοφορία του παρόντος θέματος. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 23-1-2017 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη Λαζαρίδη. 
2.- Το συνημμένο στην εισήγηση απόσπασμα χάρτη πλ. Ωρολογίου όπως είναι διαμορφωμένη. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του άρθρου 96 
του Ν.3463/2006. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Α) Εγκρίνει τη διαμόρφωση και την παρέμβαση σε τμήματα της πλατείας Ωρολογίου, 

σύμφωνα με τον συνημμένο στην εισήγηση απόσπασμα χάρτη, ως εξής: 
4. Στο σιντριβάνι Α πραγματοποίηση εργασιών συντήρησης των αντλιών και στη συνέχεια 
συλλογή, απομάκρυνση και αποθήκευση των πετρών σε δημοτικό χώρο (χώρος μεταφόρτωσης 
απορριμμάτων) για μελλοντική χρήση και επένδυση της δεξαμενής με κατάλληλα πλακίδια. 
5. Στο σιντριβάνι Β πραγματοποίηση εργασιών συλλογής, απομάκρυνσης και αποθήκευσης των 
πετρών σε δημοτικό χώρο (χώρος μεταφόρτωσης απορριμμάτων) για μελλοντική χρήση, επίχωση  
με χώμα και φύτευση καλλωπιστικών φυτών. 
6. Στο χώρο Γ, περιμετρικά της βάσης στήριξης Πύργου της πλατείας Ωρολογίου, 
πραγματοποίηση εργασιών συλλογής, απομάκρυνσης και αποθήκευσης των πετρών σε δημοτικό 
χώρο (χώρος μεταφόρτωσης απορριμμάτων) για μελλοντική χρήση, επίχωση  με χώμα και 
φύτευση καλλωπιστικών φυτών. 

Β) Εξουσιοδοτεί τον Δήμαρχο Βέροιας Κωνσταντίνο Βοργιαζίδη για τις περαιτέρω 
ενέργειες. 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  83 / 2017 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Χ. Κούτρας  Χ. Κεχαΐδης  
Β. Παπαδόπουλος     
Α. Σιδηρόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Δ. Κουλουριώτης  Ι. Σιδηρόπουλος  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Καραγιάννης  
Θ. Κορωνάς  Ν. Αγγέλου  
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Γ. Κάκαρης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Η. Τσιφλίδης     
Ν. Μπέκης     
Π. Παπαδίνα  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  3-3-2017 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Α. Μαρκούλης 
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